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PROTOKÓŁ NR XVII/ 2020 

Z kontynuacji  Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Kołobrzeg 

odbytej w dniu 20 maja 2020 roku 

 

Działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy  z dnia  8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym  ( Dz. U. z 2020 r. poz. 713) oraz paragrafu 21 ust. 5 

Statutu Gminy Kołobrzeg oraz art. 15 zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 

r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem , 

przeciwdziałaniem i zwalczeniem COVID-19 , innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych ( Dz. U. z 2020 r. poz. 374 z zm.)   

II część Sesji zdalnej o godz. 16:00 otworzył Przewodniczący Rady Pan 

Julian Nowicki. 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji i uchwał. Przywitał kierownictwo Urzędu Gminy. 

Przewodniczący obrad poinformował, że sesja jest zwołana w trybie artykułu 

20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym. Jest to sesja nadzwyczajna zwołana 

na wniosek Wójta Gminy Kołobrzeg. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 - Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności, 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie gminy 

Kołobrzeg na rok 2020. 

Porządek obrad stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 2  Podjęcie uchwał. 

1/ w sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie 

gminy Kołobrzeg na rok 2020. 
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Przewodniczący obrad wyjaśnił , że radni otrzymali autopoprawkę wójta gminy 

Kołobrzeg do projektu uchwały. Została ona złożona na wniosek Klubu radnych 

„ Gmina równych szans”.  

Otwarto dyskusję: 

Dyrektor GOSTIR Grzegorz Czachorowski – wyjaśnił, że nie prawdą jest, że 

złożył wniosek na utworzenie 8 kąpielisk strzeżonych na terenie Grzybowa i 

Dźwirzyna, a Pan Wójt zmniejszył tą ilość do 4. Owszem na etapie opiniowania 

uchwały i złożenia wniosku do Wójta Gminy Kołobrzeg w dniu 27.12.2019 

roku złożył wniosek na wzór lat ubiegłych i ustaleń Komisji projekt uchwały na 

8 kąpielisk strzeżonych. Te fakty miały miejsce przed pojawieniem się epidemii 

koronawirusa. W czasie rozwijania się pandemii, dyrektor po konsultacji z 

Panem wójtem przygotował nowy projekt uchwały . Zakładał on utworzenie 4 

miejsc do kąpieli.  Ten właśnie projekt procedowali radni na poprzedniej sesji w 

dniu 18 maja br. Nic Pan wójt nie zmieniał i nie ograniczał jeśli chodzi o ilość 

kąpielisk i bezpieczeństwo na nich. Taka jest prawda i takie są fakty. 

Radny Pan Tomasz Szafrański – radny czyta uzasadnienie do uchwały, w 

którym wyraźnie jest napisane na czyj wniosek dokonano zmiany. Obecne 

uzasadnienie do uchwały jest zadziwiające. Osoby , które oglądały poprzednią 

sesję , mogły wywnioskować z dyskusji, kto jakie miał zdanie o ilości 

strzeżonych kąpielisk i kto wnioskował o ich zwiększenie. W uzasadnieniu do 

uchwały wynika, że na wniosek klubu radnych „Gmina równych szans „ wójt 

podjął jednak decyzje o 8 kąpieliskach strzeżonych. 

Radny cieszy się , że rozsądek wygrał. Okazuje się , że argument radnego, który 

powiedział na początku o bezpieczeństwie przeważył. To jest pozytywną stroną 

tego wszystkiego. Tylko niech radni  spojrzą na to co się dzieje i podejdą do 

tego racjonalnie. Mieszkańcy, którzy oglądają sesje i nasze wypowiedzi śmieją 

się tylko z tego. Warto czasem posłuchać głosu opozycji i iść za głosem 

rozsądku. 
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Radny Pan Tomasz Królikowski – to nie jest głos rozsądku opozycji, ale 

wszystkich radnych. Osobiście dalej ma wątpliwości, co do tej uchwały. 

Możemy mieć problemy finansowe w zabezpieczeniu tych 8 kąpielisk. 

Symulacja finansowa na te 8kąpilisk jest z zeszłego roku. Radny obawia się , że 

może nie starczyć pieniędzy. Skoro wójt uważa, że ten budżet zaplanowany 

starczy na 8 kąpielisk to myśli, że w tym momencie zostaje nam tylko 

przegłosować uchwałę. Radny obawia się , że w tym roku zabezpieczenie 

ratownicze i noclegowe może być dużo wyższe i być może , że trzeba będzie 

ciąć wydatki bieżące , by na ten cel zwiększyć środki finansowe. 

Radny Pan Tomasz Czechowicz – w tej dziedzinie uważa, że nie ma podziału 

radnych na opozycję. W tym temacie wszyscy byli zgodni, co do 

bezpieczeństwa. Różnice zdań dotyczyły źródeł finansowania tego i takie obawy 

każdy z nas ma nadal.  Opinia klubu była taka , że większość była za tym ,by 

zwiększyć ilość kąpielisk strzeżonych do pierwotnej wersji przed epidemią. 

Radna Pani Iwona Adamusiak- Kutrowska cieszy się również, że ten projekt 

uchwały został zaproponowany. Należy podziękować nieustępującemu radnemu 

Królikowskiemu i Filipowiczowi. Faktycznie oni bardzo parli, by było 

najważniejsze bezpieczeństwo i 8 kąpielisk strzeżonych. Dziękuje Panu 

Góralowi za jego wniosek , bo za pewne to się przyczyniło do zmiany uchwały z 

4 do 8 kąpielisk. Czytając uzasadnienie do uchwały też się uśmiała i nie nadaje 

się takie uzasadnienie na pierwszą stronę Timsa. Każdy, kto obejrzy obrady z 18 

maja będzie miał wyrobione zdanie jaki radny , jakie miał zdanie w temacie 

uchwały. Pozostaje już tylko zagłosować za uchwałą. 

Radny Pan Bartosz Góral – cieszy się , że uchwała została zmieniona. Prosi, by 

tego nie artykułować jako czyjś sukces bądź porażka. Po to jest Rada , spotkania 

sesji, klubu , komisji , by wypracować kompromis i wspomóc decyzje wójta 

oraz dyrektora GOSTIR. 
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Radna Pani Iwona Adamusiak- Kutrowska w uzasadnieniu powinien być zapis, 

że to cała Rada zdecydowała o zwiększonej ilości kąpielisk, a nie grupa 

radnych. Chodzi o bezpieczeństwo i rozsądek. 

Radny Pan Bogusław Grygiel – ma z tyłu głowy finanse gminy. Dziwi się 

radnemu Panu Szafrańskiemu , który zawsze zwraca uwagę na finanse, by 

wszystko było zawsze zgodne i transparentne. Te wydatki w tym roku na 

ratownictwo na pewno będą inne.  Stawki zatrudnienia ratowników wcale nie 

muszą się odnosić do roku ubiegłego. Radny obawia się , że te dodatkowe 

koszta spowodują, że dyrektor GOSTiR będzie musiał szukać w swoim 

budżecie  środków, co uniemożliwi mu realizację innych zadań. 

Oczywiście bezpieczeństwo jest najważniejsze , ale obostrzenia wprowadzone 

wpływają również na stronę finansową. Faktycznie zapewne zabrakło 

możliwości przedyskutowania tematu na Komisji i wypracowania kompromisu. 

Wójt Gminy – życzy sobie , żeby nie musiał się  martwić o sezon letni w tym 

roku. 

Radny Pan Krzysztof Nejmanowicz- ma sugestię , że można ratowników za 

niższą cenę zakwaterować po prywatnych kwaterach w Dźwirzynie i 

Grzybowie.  

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały  

Rada Gminy Kołobrzeg  podjęła Uchwałę Nr XVII/153/2020 w sprawie 

wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie gminy 

Kołobrzeg na rok 2020, 12 głosami za, 1 wstrzymujący głos. 

Sesja trwała w godz. 16:00- 16:30 

Na tym protokołowanie zakończono. 

 

Protokołowała:                                                  Przewodniczący Rady Gminy 

 

Magdalena Jachimowicz                                        Julian Nowicki 
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